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In het Noord-Hollands Dagblad d.d. maandag 6 januari 2020 staat op het voorblad: 

 

Gemeente nalatig in verkeer 
Handhaving door politie onmogelijk door ontbreken veiligheidsplannen 
Gijsbert Termaat 

AMERSFOORT | Alle gemeenten zouden een verkeersveiligheidsplan moeten hebben. Zo  

kan de politie beter handhaven op plekken waar de meeste dodelijke slachtoffers en ernstig  

gewonden vallen. Dat stelt politiebaas Egbert-Jan van Hasselt. 

„Verkeersveiligheid moet topprioriteit krijgen, maar nog niet de helft van de gemeenten  

beschikt over een weldoordacht plan om het veiliger voor alle weggebruikers te maken.” 

In het stuk staat onder andere aangegeven dat nog niet de helft van de gemeente een 

verkeersveiligheidsplan hebben. PWF is van mening dat er voldoende redenen zijn om integraal te 

kijken naar de oorzaak van veel verkeersongelukken en wat hier aan gedaan kan worden. PWF heeft 

terug kunnen vinden dat in 2011 in de gemeente Medemblik het gemeentelijk verkeers- en 

vervoersplan is vastgesteld, maar heeft geen verkeersveiligheidsplan kunnen vinden.  

 

1.  Is er binnen de gemeente Medemblik een vastgesteld verkeersveiligheidsplan? 

antwoord  Ja. Het aspect verkeersveiligheid maakt onderdeel uit van het Gemeentelijk Verkeer- 

en VervoersPlan (GVVP). Publicatie 2 mei 2013. 

2.  Zo nee, gaat dit plan er komen?  Zo nee, waarom niet?   

antwoord  Het is wenselijk om na 10 jaar na publicatie het GVVP te herzien. 

Dit jaar starten wij met de actualisering van het GVVP. Het onderdeel 

verkeersveiligheid wordt hierbij meegenomen. 

 


